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Agendapunt: aanpak calisthenics

Voorzitter,

Op 26 november 2019 stond Bram Geurds achter dit spreekgestoelte namens de Jongeren
raad Westland. Hij sprak destijds uit dat wij ervan overtuigd zijn dat een calisthenics- en 
freerunpark in Westland van toegevoegde waarde is; en dat het goed is dat deze gerealiseerd 
wordt in het Dreespark. Een uitspraak die ik vanavond nogmaals wil herhalen en benadrukken, 
namens onze raad.

Ik herhaal hiervoor een aantal redenen. Als Jongerenraad Westland hebben wij veel jongeren 
gesproken welke calisthenics of freerunning beoefenen. Op het moment is het zo dat zij de 
sport beoefenen in speeltuintjes en op losse muurtjes in woonwijken. Dit is uiteraard niet ge
heel veilig voor de sporters, én geeft ook veel overlast op plekken die niet bedoeld zijn voor 
deze sporten. Dit calisthenicspark voorziet in hun behoeften én neemt die overlast weg.

Daarnaast is het zo dat calisthenics erg toegankelijk is. Ook voor de beginnende spor
ter. De Jongerenraad Westland vindt het daarom positief dat een park zoals deze er komt, om 
zo jongeren een optie te geven om gratis te sporten. Tot slot weten we dat de twee sporten 
groeiende zijn in Westland, en er dus goed gebruik van dit park zal worden gemaakt.

Uiteraard snappen wij als Jongerenraad Westland de zorgen van de omwonenden. Ikzelf ben 
onder andere namens onze raad aanwezig geweest op de bewonersavond van 10 maart. Op 
die avond kwamen een aantal van deze zorgen duidelijk naar voren. Dit waren al langer be
staande overlastpunten van het park, zoals te weinig parkeerplekken in de zomer en hangjon
geren bij de skatebaan. Die punten moet men ook zeker serieus nemen. Overigens is er bij het 
jongerenwerk van Vitis Welzijn, en de jongerenwerker van Naaldwijk, geen overlast bekend in 
het Dreespark gedurende het afgelopen halfjaar.

Wat voor ons in ieder geval vaststaat, is dat de overlastpunten die de bewoners be
noemen los staan van de discussie over het wel of niet plaatsen van dit calisthenicspark. In 
deze discussie, en zeker ook op de bewonersavond, lijkt de correlatie getrokken te worden 
tussen enerzijds het bouwen van een calisthenicspark en anderzijds een toename in de over
last. Daar zijn wij het niet mee eens. Wij verwachten geen extra parkeeroverlast omdat de 
(relatief jonge) sporters grotendeels met de fiets zullen komen. Dit wordt ook bemoedigd in 
het plan door het plaatsen van een aantal fietshekken. Ook geloven wij niet in een toename 
van overlast door (hang)jongeren. De aangewezen plek in het Dreespark ligt op een open veld, 
en is daarom geen logische plek voor hen. Daarnaast zijn de toestellen lastig te gebruiken als 
centrale zitplek.

Kortom, wij als Jongerenraad zien geen relatie tussen dit te bouwen calisthenicspark en toe
nemende overlast. Wij zien vooral de voordelen van het park: een centrale plek voor een toe
nemende groep sporters die nu nergens terecht kunnen in Westland; én een mogelijkheid 
voor beginnende, jonge sporters om gratis in de openbare buitenruimte te sporten. Een echte 
aanwinst voor en al reeds prachtig en bruisend park, wat ons betreft.


